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Hoorn, 5 september 2024

Onderwerp: Beantwoording en aanvullende art. 36 vragen over afsluiten 
Gedempte Turfhaven tgv ruimere wekelijkse goederenmarkt

Geachte heer/ mevrouw,

U heeft op 12 en 24 augustus vragen gesteld over het afsluiten van de Gedempte Turfhaven. In deze 
brief leest u de antwoorden op uw vragen.

Vraag 1 Bent u bereid de eerder genomen beslissing tot het afsluiten van de Gedempte Turfhaven 
en het verkeersbesluit van 29-07-2024 ivm het afsluiten in te trekken, terug te nemen of op 
te schorten?

Antwoord
Ja, we hebben het besluit inmiddels ingetrokken

Vraag 2 Wilt u na het intrekken of opschorten van de verkeersbesluiten en beslissingen
gesprekken starten met alle (markt) ondernemers en bewoners van de Ged. Turfhaven, 
Ramen, Dal, Veemarkt, Spoorstraat en Noorderstraat?

Antwoord
De gemeente gaat opnieuw in gesprek met de OSH, de winkeliers op de Turfhaven en de ondernemers 
op de markt. Aanvullend vindt de gemeente het belangrijk om ook in gesprek te gaan met omwonenden 
om te luisteren naar hun ideeën, zorgen en aandachtspunten Op basis van die gesprekken volgt later dit 
jaar een nieuw voorstel voor het vormgeven van de zaterdagmarkt in de toekomst.

Vraag 3 Kunt u onder (markt) ondernemers en bewoners grondig onderzoek doen naar de wensen 
tot verruiming of terugplaatsing van de goederenmarkt naar de locatie op de stoep zoals 
vóór corona-tijd?

Antwoord.
Zie het antwoord op vraag 2.

Vraag 4. Hoe en wanneer wordt de gemeenteraad betrokken bij de nieuwe inrichting van de
wekelijkse goederenmarkt en bij de daarbij behorende verkeersmaatregelen? Wilt u de 
oude oorspronkelijk inrichting van de goederenmarkt van vóór de coronaperiode bij de 
voorstellen betrekken?
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Antwoord.
We hebben alweer enige tijd geleden onderzocht hoe de ruimere opstelling van de markt beviel. De 
marktondernemers, de ondernemers van de binnenstad, de omwonenden en de bezoekers van de markt 
gaven in ruime meerderheid aan niet meer terug te willen naar de oude situatie. De ruimere opstelling 
blijft dan ook het uitgangspunt. Zoals al aangegeven gaan we op basis van gesprekken met betrokkenen 
bekijken hoe dat het best vorm kan krijgen. We informeren de raad over de uitkomst van deze 
gesprekken en het vervolg.

Vraag 5. Bent u zich ervan bewust dat door het veranderen van de rijroute en het opheffen van
twee bushaltes het Openbaar Vervoer van en naar de binnenstad wordt uitgehold? Op 
welke wijze betrekt u het OV-busbedrijf bij de plannen?

Antwoord.
Er is geen sprake van het volledig opheffen van de twee haltes in de binnenstad. Alleen tijdens de 
zaterdagmarkt is een alternatieve route nodig. Die route wordt vaker bij evenementen gereden en is 
besproken met Connexxion en akkoord bevonden.

Vraag 6. Wat is de reden dat het college ervoor heeft gekozen kort voor de zomervakantie de
gemeenteraad over het afsluiten te informeren? Wanneer heeft het college beslist over 
de afsluiting van de Ged. Turfhaven?

Antwoord.
De huidige ruime opzet van de zaterdagmarkt heeft inzet nodig van verkeersregelaars en dat brengt 
kosten met zich mee. Voor deze kosten is vanaf september 2024 geen dekking meer. Uit eerdere 
uitvraag is gebleken dat bezoekers, ondernemers en marktkooplui voorkeur hebben voor het behoud van 
de ruime opstelling. Daarom is er gekeken naar een oplossing om die opstelling te behouden, zonder de 
inzet van verkeersregelaars. Hierover heeft ook overleg plaatsgevonden met de ondernemers op de 
markt, winkeliers en de OSH. Om te voorkomen dat er geen dekking meer is van de inzet van de 
verkeersregelaars is op 16 juli besloten om 7 september de Gedempte Turfhaven af te sluiten tijdens de 
zaterdagmarkt. De raad is hierover direct na dit besluit geïnformeerd per brief.

Vraag 7. Participatie met bewoners en ondernemers is een van de speerpunten van het college.
Waarom lukt het zoals vaker niet om de noodzakelijke participatie uit te voeren?

Antwoord.
Zoals al eerder aangegeven is naar de ruimere opstelling kwantitatief en kwalitatief onderzoek gedaan 
Hieruit bleek dat een ruime meerderheid van betrokkenen positief is over de ruimere opstelling van de 
zaterdagmarkt. Nu deze actuele situatie zich voordeed zijn er meerdere gesprekken geweest met 
ondernemers, de OSH en de marktondernemers om te bekijken wat de beste oplossing voor het behoud 
van de ruimere opstelling. Uit deze gesprekken kwam een voorkeur voor de afsluiting naar voren. De 
bewoners zijn per brief geïnformeerd.
Wij hebben niet de indruk dat het vaak niet lukt om te komen tot de noodzakelijke participatie. Wij 
hechten veel waarde aan een goed participatieproces met alle betrokkenen. Helaas is het zo dat we niet 
iedereen altijd gelukkig maken met de uitkomst van een participatieproces. Het is in dat opzicht ook een 
kwestie van geven en nemen en compromissen sluiten Met name in de binnenstad hebben we de 
afgelopen anderhalf jaar extra inzet gepleegd om ondernemers, inwoners, vastgoedondernemers en 
andere betrokkenen te betrekken bij de plannen en verbeteringen van onze mooie binnenstad en 
havens. Dat blijven we ook de komende jaren doen.

2/3



Hieronder de antwoorden op de aanvullende artikel 36 vragen.

Vraag 1. Wat heeft u doen besluiten om eerst een persbericht en raadsbrief te versturen en pas
daarna onze vragen te beantwoorden ? Wanneer overweegt u onze art. 36 vragen van 9 augustus jl. te 
beantwoorden ?

Antwoord
Op het verkeersbesluit en het collegebesluit zijn bezwaren en vragen van omwonenden en winkeliers 
binnengekomen. Ook was een voorlopige voorziening ingediend. De OSH heeft de gemeente 
geadviseerd om alsnog aanvullend in overleg te gaan met de winkeliers op de Gedempte Turfhaven. 
Hierop hebben we besloten om het verkeersbesluit in te trekken, waardoor de juridische procedures zijn 
afgehandeld Dit had voorrang op de beantwoording van de art. 36 vragen.

Vraag 2. Over het verruimen van de goederenmarkt en het afsluiten van de Ged. Turfhaven gaat
u met alle betrokkenen in gesprek. Is het terugplaatsen van de markt naar de oorspronkelijke plek vóór 
de coronatijd eveneens onderwerp van gesprek met bewoners, winkeliers en marktkooplui ?

Antwoord
De huidige ruime opstelling wordt door veel bezoekers en ondernemers als zeer positief ervaren. Wat 
ons betreft zou deze opstelling dan ook het uitgangspunt moeten zijn, maar we zullen alle opties weer 
langsgaan.

Vraag 3. Hoe en wanneer betrekt u de gemeenteraad bij de discussie over de opstelling van de
goederenmarkt en de eventueel te nemen verkeersmaatregelen ?

Antwoord
De raad wordt geïnformeerd over de uitkomsten van de aanvullende gesprekken en het vervolg.

Vraag 4. Wilt u de plaatsing van openbare toiletten voor marktbezoekers en marktkooplui bij de
komende gesprekken betrekken ?

Antwoord
Voor de marktkooplieden is sinds kort een voorziening beschikbaar buiten de openingstijden van de 
horeca, de beheerdersruimte op de Veemarkt kan hiervoor gebruikt worden. Bezoekers aan de 
binnenstad kunnen bij de horeca terecht en er komt volgend jaar een toiletvoorziening op het Kerkplein.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Hoorn
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